
Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás, nemzeti fejlesztési miniszterhez :

„ Mennyi pénzt veszített el eddig Magyarország az uniós forrásokból ”

címmel, melyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország uniós fejlesztési forrásai felhasználásának alapvet ő sikere a megfelelő célok kiválasztása
mellett, a megfelel ő a projektek szakszerű előkészítése és menedzselése. Ezek hiányában fordulhat elő ,
hogy az Európai Bizottság valamilyen okból nem fogadja el a tagország támogatási kérelmét, illetv e
utólagosan visszavonja ; vagy csökkenti annak mértékét . Sajnos Magyarország esetében is többszö r
értesültünk arról, hogy az Európai Bizottság különböző okok miatt vont vissza uniós támogatást, illetv e
csökkentette annak összegét . Annak érdekében, hogy Magyarország valóban haszonélvezője lehessen az
Európai Unió által nyújtott felzárkózási esélynek, kérném a következ ő kérdések megválaszolását :

1. 2010 . május 29-e óta mely uniós projektek esetében kellet visszafizetni uniós forrást ?

2. 2010 . május 29-e óta mennyi uniós forrást kellet visszafizetni az Európai Uniónak szabálytala n
felhasználás miatt?

3. 2010 . május 29-e óta mely uniós projektek esetében csökkentette az Európai Bizottság a korábba n
már megítélt uniós forrás összegét ?

4. 2010. május 29-e óta mekkora összeggel csökkentette az Európai Bizottság a korábban már
megítélt támogatás összegét ?

Várom megtisztelő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2011 . szeptember 26 .
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